

日期：二零二六年一月十三日(星期二)

Date : 13 January 2026 (Tuesday)

時間：下午二時三十分

Time : 2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue : Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council
交通運輸委員會 Traffic and Transport Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 羅婉珮小姐提問：有關改善禾輦巴士總站和優化附近一帶巴士服務事宜

Question Raised by Miss LAW Yuen-pui on Improving Wo Che Bus Terminus and Optimising Bus Services in the Vicinity

2. 鄭家豪先生提問：有關沙田區九巴第 82X 和 84M 號線服務調整及專線小巴第 65X 號線新開試辦的運作情況

Question Raised by Mr CHENG Ka-ho on the Service Adjustments of KMB Route Nos. 82X and 84M and the Trial Operation of GMB Route No. 65X in Sha Tin District

3. 朱煥釗先生提問：有關沙田區橋底空間興建電動車充電停車場事宜

Question Raised by Mr CHU Wun-chiu on the Construction of Electric Vehicle Charging Car Parks under the Bridges in Sha Tin District

4. 郭宣彤女士提問：有關沙田沙角街與逸泰街交界對角行人過路處優化安排事宜
Question Raised by Ms GUO Xuantong on the Optimisation Arrangements for the Diagonal Crossings at the Junction of Sha Kok Street and Yat Tai Street, Sha Tin
5. 劉德榮先生提問：有關沙田區實施安全帶新規定及區內交通安全的相關事宜
Question Raised by Mr LAU Tak-wing on the Implementation of the New Seat Belt Regulations and Traffic Safety Issues in Sha Tin District
6. 運輸署進度報告
Progress Report of the Transport Department
7. 路政署工程進度報告
Report on the Progress of Works of the Highways Department
8. 沙田、大圍及馬鞍山交通違例檢控數字
Prosecution Figures on Traffic Offences in Sha Tin, Tai Wai and Ma On Shan
9. 港鐵車務及工程進度報告
Report on the Operation and Works Progress of the MTR Corporation Limited